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Normunds – Vai veicot adrešu sakārtošanu

Vai veicot adrešu sakārtošanu tiks veikta arī ”īpatnējo” ciematu, VEF Biķernieki, VEF
Pabaži, nosaukumu maiņa?
Vai būs kāda publiskā apspriešana par ielu nosaukumiem?


